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Saker til behandling 

103/13 Omklassifisering av veier som vedlikeholdes av kommunen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 103/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
Kommunestyre vedtar følgende kriterier for omklassifisering av kommunale veier: 
 

1. Veier uten fast bosetting (fast bosetting innebærer at bruker er 
folkeregisteret med adresse til vegen). 

2. Det skal ikke være offentlig interesse for å ha adkomst til et område over 
angjeldende vei.  

 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet følgende forslag: 
 

1. Kommunestyret ser positivt på å ta en gjennomgang og omklassifisering av 
kommunale veier, primo 2014. 

 
2. Kommunestyret ønsker på prinsipielt grunnlag at beslutninger om 

omklassifisering av veier tas av kommunestyret. 
 

3. Følgende kriterier legges til grunn:  
 
 Veier uten fast bosetting (fast bosetting innebærer at bruker er 

folkeregisteret med adresse til vegen).  
 Det skal ikke være offentlig interesse for å ha adkomst til et område 

over angjeldende vei.  
 
 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret ser positivt på å ta en gjennomgang og omklassifisering av 
kommunale veier, primo 2014. 

 
2. Kommunestyret ønsker på prinsipielt grunnlag at beslutninger om 

omklassifisering av veier tas av kommunestyret. 
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3. Følgende kriterier legges til grunn:  

 
 Veier uten fast bosetting (fast bosetting innebærer at bruker er 

folkeregisteret med adresse til vegen).  
 Det skal ikke være offentlig interesse for å ha adkomst til et område 

over angjeldende vei.  
 
[Lagre]  
 
  



 5  

 

104/13 Søknad om tillatelse til tiltak - Kjell Haugnes - Gnr 116 Bnr 8 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 104/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet vedtar i medhold av plan- og bygningslovens § 19-2 å dispensere fra 
§ 1-8 for oppføring av naust i strandsonen i hht. søknad datert 02.07.2013 på 
eiendom gnr 116 bnr 8. 
 
 
Møtebehandling 
Ordfører fremmet forslag om et punkt 2: 
 

Vedtaket fattes under forutsetning om at riktige naboer varsles. 
 
Jim Kristiansen fremmet forslag om et punkt 3:  
 

Tiltaket skal ikke være til hinder for alminnelig ferdsel i strandsonen. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling med tillegg av punktene 2 og 3 ble Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet fattet følgende vedtak: 
 

1. Formannskapet vedtar i medhold av plan- og bygningslovens § 19-2 å 
dispensere fra § 1-8 for oppføring av naust i strandsonen i hht. søknad 
datert 02.07.2013 på eiendom gnr 116 bnr 8. 

 
2. Vedtaket fattes under forutsetning om at riktige naboer varsles. 

 
3. Tiltaket skal ikke være til hinder for alminnelig ferdsel i strandsonen. 

 
[Lagre]  
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105/13 Motorferdsel i utmark og vassdrag - Regelverk 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 105/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet vedtar å: 
 

1. Opprette et utvalg som skal utarbeide forslag til retningslinjer som skal 
regulere motorferdsel i utmark og vassdrag i Ibestad kommune. 

2. Mandatet for utvalget: 
 Utarbeide et forslag til retningslinjer for motorferdsel i utmark og 

vassdrag i Ibestad kommune  
3. Utvalget skal ha følgende sammensetning: ………………… 
4. Alle søknader som er til/under behandling og/eller kommer inn skal ikke 

behandles videre før retningslinjer foreligger. 
 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag om at punkt 4 utgår.  
 
Roy-Helge Andreassen fremmet forslag om Knut-Børge Meyer fra Ibestad 
Senterparti som medlem i utvalget. 
 
Dag Sigurd Brustind fremmet forslag om Oddvar Samuelsen fra Ibestad Høyre som 
medlem i utvalget 
 
Omforent forslag om: 
 

- at to fra Andørja Fellesliste og en fra Ibestad Arbeiderparti skal være med i 
utvalget. Disse meldes inn. 

- Gruppa konstituerer selv leder. 
- Forslag til retningslinjer sendes Fylkesmannen for kvalitetssikring.  

 
Votering 
Rådmannens innstilling med tillegg av omforente forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet fattet følgende vedtak: 
 

1. Opprette et utvalg som skal utarbeide forslag til retningslinjer som skal 
regulere motorferdsel i utmark og vassdrag i Ibestad kommune. 

2. Mandatet for utvalget: 
 Utarbeide et forslag til retningslinjer for motorferdsel i utmark og 

vassdrag i Ibestad kommune  
3. Utvalget skal ha følgende sammensetning:  

Knut-Børge Meyer – Ibestad Senterparti 
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Oddvar Samuelsen – Ibestad Høyre 
2 personer fra Andørja Fellesliste – navn må meldes inn 
1 person fra Ibestad Arbeiderparti – navn må meldes inn 

 
Gruppa konstituerer selv leder. 

4. Forslag til retningslinjer skal sendes Fylkesmannen for kvalitetssikring. 
 
 
 

1. [Lagre]  
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106/13 Videreføring av IDE-prosjektet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 106/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. IDE-prosjektet videreføres i en ny fase fra 2. halvår 2014 med 1 årsverk med 
samme organisasjonsmodell som nåværende prosjekt. 

2. Ibestad kommune søker Troms fylkeskommune om å kunne disponere 
tilskuddet for 2014 til drift av fortsettelse av IDE-prosjektet over en periode på 
3 år, og at ekstratildeling av næringsfondsmidler videreføres utover 
prosjektperioden.  

3. Under forutsetning av at finansiering er avklart, lyses stilling som IDE-minister 
ut som en prosjektstilling på 3 år. Etter 1 år skal styret i IDE-prosjektet ta 
stilling til om stillinga skal omgjøres til en fast stilling. 

4. Kommunestyret går inn for å disponere ekstra ca 160.000 driftskroner til IDE-
prosjektet fra 2014 slik at driftsmidler utgjør 300.000 kroner hvert år.  

5. Kommunestyret går inn for å disponere 100.000 kroner fra næringsfondet – 
regionale tiltak.  

 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen og Dag Sigurd Brustind sitter i Idè-styret og ber om at deres habilitet 
vurderes.  
 
Omforent ble fremmet forslag om at det i punkt 3 skal endres fra ide-styret til 
kommunestyret  
 
Votering 
Formannskapet vedtok enstemmig at Jim Kristiansen og Dag Sigurd Brustind er 
habile. 
 
Rådmannens innstilling med tillegg av omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. IDE-prosjektet videreføres i en ny fase fra 2. halvår 2014 med 1 årsverk 
med samme organisasjonsmodell som nåværende prosjekt. 

2. Ibestad kommune søker Troms fylkeskommune om å kunne disponere 
tilskuddet for 2014 til drift av fortsettelse av IDE-prosjektet over en periode 
på 3 år, og at ekstratildeling av næringsfondsmidler videreføres utover 
prosjektperioden.  
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3. Under forutsetning av at finansiering er avklart, lyses stilling som IDE-
minister ut som en prosjektstilling på 3 år. Etter 1 år skal kommunestyret ta 
stilling til om stillinga skal omgjøres til en fast stilling. 

4. Kommunestyret går inn for å disponere ekstra ca 160.000 driftskroner til 
IDE-prosjektet fra 2014 slik at driftsmidler utgjør 300.000 kroner hvert år.  

5. Kommunestyret går inn for å disponere 100.000 kroner fra næringsfondet – 
regionale tiltak.  

 
 
[Lagre]  
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107/13 Organisasjonsgjennomgang (2) 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 107/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet følgende forslag: 

Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak:  
 
1. Det gjennomføres en organisasjonsgjennomgang i kommunen. Rådmannen 

leder utredningen. 
 

2. Følgende mål og mandat legges til grunn: 
Mål  

 At ansvar og myndighet er entydig definert og plassert 

 En formåls- og kostnadseffektiv organisering 

 Vekt på arbeidsmiljø og medarbeidere 

 Fleksibilitet og innovasjon 

 Vekt på innbyggernes opplevelse og behov levert av organisasjonen 
 

Mandat 
1. Foreslå alternative strukturer av Ibestad kommunes administrasjon i 

den hensikt å få til en mer rasjonell drift. 
2. Styrke ledelse/lederskap i kommunen. 
3. Bedre ivaretakelse av personellressursen i kommunen. 
4. Bedre ivaretakelse av brukerne/innbyggerne. 
5. Foreslå tiltak for å skape rom for en bedre langsiktig planlegging i 

kommunen. Herunder kan også interkommunale tiltak vurderes. 
6. Bedre samordning/effektivisering internt og mellom seksjonene, 

samt eventuelle andre samarbeidsparter. 
7. Det etableres en referansegruppe bestående av formannskapet. Det 

gjennomføres minimum 2 referansemøter der referansegruppen gis 
en reel mulighet til å komme med innspill underveis i prosessen. 

8. Forslagene ferdigstilles medio oktober 2014, slik at resultatene kan 
behandles politisk ultimo november 2014. 

 
3. Medarbeidere, tillitsvalgte og brukere gis mulighet til å medvirke i prosessen. 

 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Vedtak 

Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak:  
 
1. Det gjennomføres en organisasjonsgjennomgang i kommunen. Rådmannen 

leder utredningen. 
 

2. Følgende mål og mandat legges til grunn: 
Mål  

 At ansvar og myndighet er entydig definert og plassert 

 En formåls- og kostnadseffektiv organisering 

 Vekt på arbeidsmiljø og medarbeidere 

 Fleksibilitet og innovasjon 

 Vekt på innbyggernes opplevelse og behov levert av organisasjonen 
 

Mandat 
1. Foreslå alternative strukturer av Ibestad kommunes 

administrasjon i den hensikt å få til en mer rasjonell drift. 
2. Styrke ledelse/lederskap i kommunen. 
3. Bedre ivaretakelse av personellressursen i kommunen. 
4. Bedre ivaretakelse av brukerne/innbyggerne. 
5. Foreslå tiltak for å skape rom for en bedre langsiktig planlegging 

i kommunen. Herunder kan også interkommunale tiltak vurderes. 
6. Bedre samordning/effektivisering internt og mellom seksjonene, 

samt eventuelle andre samarbeidsparter. 
7. Det etableres en referansegruppe bestående av formannskapet. 

Det gjennomføres minimum 2 referansemøter der 
referansegruppen gis en reel mulighet til å komme med innspill 
underveis i prosessen. 

8. Forslagene ferdigstilles medio oktober 2014, slik at resultatene 
kan behandles politisk ultimo november 2014. 

 
3. Medarbeidere, tillitsvalgte og brukere gis mulighet til å medvirke i prosessen. 

 
 
 
[Lagre]  
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108/13 Tilstandsrapport for grunnskolen i Ibestad kommune  
2012-2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 108/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Kommunestyret tar tilstandsrapporten for grunnskolen 2012-13 til etterretning. 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

Kommunestyret tar tilstandsrapporten for grunnskolen 2012-13 til etterretning. 
 
 
[Lagre]  
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109/13 Alternative seremonier ved bisettelser 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 109/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kulturhus kan brukes ved livssynsnøytrale bisettelsesseremonier.  
2. Kommunestyret ber fellesrådet vurdere å reservere livssynsnøytralt areal for 

bisettelse.  
 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet forslag om at:   
 

- ordet livssynsnøytrale slettes i punkt 1. 
- “livssyns” i ordet livssynsnøytralt slettes i punkt 2.  

 
Votering 
Rådmannens innstilling med tillegg av omforente forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kulturhus kan brukes ved bisettelsesseremonier.  
2. Kommunestyret ber fellesrådet vurdere å reservere nøytralt areal for 

bisettelse.  
 
 
 
 
[Lagre]  
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110/13 Søknad om kommunal garanti - ASVO Ibestad AS 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 110/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. I medhold av kommunelovens § 51 stiller Ibestad kommune 
selvskyldnerkausjon for et låneopptak til ASVO Ibestad AS på inntil 1 mill. 
kroner med tillegg av 10 % av den til enhver gjenstående hovedstol til dekning 
av eventuelle påløpte renter og omkostninger.  

2. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet som nedbetales 
over 10 år.  

 
 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styremedlem i ASVO Ibestad AS, og 
fratrådte. 
 
Roy-Helge Andreassen tok opp sin habilitet som vara til styret i ASVO Ibestad AS, og 
fratrådte. 
 
Votering 
Formannskapet vedtok enstemmig at Jim Kristiansen er inhabil. 
 
Formannskapet vedtok enstemmig at Roy-Helge Andreassen er habil. 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. I medhold av kommunelovens § 51 stiller Ibestad kommune 
selvskyldnerkausjon for et låneopptak til ASVO Ibestad AS på inntil 1 mill. 
kroner med tillegg av 10 % av den til enhver gjenstående hovedstol til dekning 
av eventuelle påløpte renter og omkostninger.  

2. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet som nedbetales 
over 10 år.  

 
 
 
 
[Lagre]  
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111/13 Søknad om skjenkebevilling (2) 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl § 13 jf fvl § 13(1) nr 1 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 111/13 

 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 

 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Unntatt offentlighet etter offentlighetsloven Offl § 13 jf fvl § 13 (1) nr. 1 
 
 
Møtebehandling 
Skjedde for lukkede dører. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet fattet følgende vedtak: 
 
Ibestad kommune avslår søknad av 30.01.13 fra Fabelhuset AS v/Elin Celius om 
skjenkebevilling 
 
Begrunnelse: Unntatt offentlighet, jfr. offentlighetsloven Offl § 13 jf fvl § 13(1) nr 1.  
 
 
 
 
[Lagre]  
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112/13 Styrings-, drøftings- og orienteringssaker - Formannskapet 
18.09.2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 112/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Styringssaker: 

1. TI på TOPP 
 
Drøftingssaker: 

1. Budsjettforslag fra Eldrerådet (vedlegg) 
 
Orienteringssaker: 

1. Rådmannens orientering 
 

2. Tilstandsrapport rådhuset (rapporten blir utsendt)  
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 
 

Styringssaker: 
1. TI på TOPP 
a) Mineraler Breivoll – Ordfører informerte om at styringsgruppen hadde sitt første 
møte den 16.09. Det er klart for kjerneboring, men før dette gjøres må en ha tillatelse 
fra grunneierne der kjerneboringen skal skje. I tillegg er det gjennomført et 
informasjonsmøte den 16.09.13. Prosjektet går i henhold til planen. 
b) FV-848 – Ordfører informerte om at det vil bli 3 utbyggingsperioder. Den kritiske 
strekningen er Hamran. Arbeidet skal være ferdig i 2014. Det er lagt inn penger i 
investeringer på 210 millioner kroner i fylkeskommunen. Pr i dag går alt i henhold til 
planen. Statens vegvesen vil i løpet av høsten ha et informasjonsmøte. Veistrekn-
ingen vil i perioder bli stengt. 
c) Høyhastighetsfiber – Ordfører hadde møte med HLK i går. Det er i dag en kabel 
inn til Hamnvik med en linje. Tilsagnet fra fylket er blitt forlenget. Det arbeides med å 
finne løsninger, er det for eksempel vilje til å gå inn med et eget selskap for å bygge 
nettet for deretter å selge dette ut etterpå? 
d) Sykefravær – Rådmannen informerte at det har vært arbeidet intensivt på dette. 
De siste tallene sier at fraværet går ned. Det er satt i gang et arbeid med å finne frem 
til nye turnusordninger i PRO (her; hjemmetjenesten). Ledelsen i PRO er svært 
positiv til dette tiltaket. Torsdag skal det være et drøftingsmøte med de tillitsvalgte, og 
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det er viktig at det blant annet arbeides med motivasjon hos de ansatte for å få dette 
til. 
e) Arealplan – Leder PNU Trond Hanssen informerte om at han har fått et kart fra 
Sweco. Han har arbeidet tett med firmaet for å få inn de nødvendige endringene. 
Neste steg blir å sende ut kartet på høringer. Det innkalles til møte med 
sektormyndighetene. 
f) Oppgradering skole – Rådmannen henviser til sin orientering, jfr. 
orienteringssaker nr. 1. 
g) Fortau Hamnvik – Leder PNU Trond Hanssen orienterte om at det fortsatt ikke er 
engasjert firma for å gjennomføre prosjekteringsarbeid. Nødvendige dokumenter for 
å få dette gjort vil bli sendt ut i løpet av denne uken.  
h) Havn Engenes – Rådmannen informerte om at det ikke er gjort noe nytt i denne 
saken. Det ventes på et møte med Kystverket. Må få vedtak om planstart. 
i) Servicenivå – Leder servicetorget Siv Korneliussen informerte om at det i løpet av 
september/oktober vil bli tatt i bruk mobilt bedriftsnett. Videre er det startet et arbeid 
med å se på kommunens hjemmeside mht innhold og utforming. 
j) Økonomi – tilpasset drift – Rådmannen informerte at det er lite nytt. 
Utfordringene er i PRO, ellers er en i rute. Det arbeides i PRO med å få ned 
kostnadene. 

 
 
Drøftingssaker: 
1. Budsjettforslag fra Eldrerådet – Det er kommet en søknad fra eldrerådet om en 
utvidelse av tildeling på kr 26 500 til Eldrerådet. Sak om bevilgning til eldrerådet 
fremmes for formannskapet. 
 
 

Orienteringssaker: 
1. Rådmannens orientering 
a) Interkommunalt samarbeid med Harstad kommune 

– Barnevern 
– Vertskommunesamarbeid etter kommunelovens § 28 
– Avventer utspill fra Harstad kommune om organisering og økonomi 
– Avvente videre framdrift til ny oppvekstleder er på plass 

– Beredskap 
– Mottatt prosjektskjønnsmidler til å utrede beredskapssamarbeid i Sør-Troms 

• Samarbeid etablert 
– Brannvern  

– Harstad vertskommune for Skånland, Kvæfjord og Ibestad  
– Oppsigelse brannsjef Indre Sør-Troms brannvern 
– Møte mellom samarbeidene kommuner 9. sept 
– Forslag til avtale fra Harstad i løpet av september  

b) Interkommunalt samarbeid med Harstad havn 
– Oppfølging av kyst- og farvannsloven 
– Infomøte 16.08.2013 
– Venter på forslag fra Harstad havn om samarbeidsmuligheter 

 
c) Personell, rekruttering m.m. 

– Oppvekstleder - Fått tilbud om stilling 
– Prosjektleder PNU - Akseptert stillinga 
– Andre stillinger 

• Barnevern - Ny medarbeider tiltrådt 
• Teknisk drift – 15 søkere 
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• Sykepleier sykehjemmet, ny medarbeider ansatt 
– Sykemelding styrer barnehagene 

d) Overbelegg på sykehjemmet 
• Orientering til formannskap og kommunestyret 
• Siste rapport 33 pasienter 
• Fortsatt overforbruk som følge av sterkt ressurskrevende pasient 

e) Fremdrift skolesaken 
• Engasjert konsulent for å innhente anbud på arkitektgruppe forprosjekt 
• Ferdig konkurransegrunnlag  
• Det er valgt delt enterprise 

f) Sykling i Ibestadtunnelen 
- ROS-analyse 06.06. 
- Ikke fått svar enda (lovet svar tidlig i juni)  
- Purret på svar 12.09. 
- Svar SV har mottatt intern rapport  

- Skal på intern høring 
- Vil nok gå en tid før vi får svar 

g) Engenesbrygga 
• Klage fra Engenesbrygga AS over behandling av byggesak  

• Brev om at byggesøknaden er ufullstendig 
• Søksmål – erstatning for tap ved reguleringsplan 

• KS Advokatene avvist erstatningskravet 
• Tingretten sendt kommunens svar til saksøker 

h) Brukerundersøkelse barnehagene 
• Gjennomføres i august/september 
• Bruker KS sin mal/program  for brukerundersøkelser 
• Lav svarprosent – ca 20 
• Svarene ikke bearbeidet 

i) Utprøving nye arbeidstidsordninger 
• Arbeidsgruppe etablert  

• Forankret i «Saman om en betre kommune» 
• Hjemmesykepleien valgt som arbeidsplass 
• Prosessen startet med informasjon til berørte 

j) Bolig til nye PU-klienter 
• 2 nye brukere vil trenge egen bolig. 
• Rådmannen anmodet Ibestad Eiendom om å starte planlegging 

• Kontorforholdene for miljøarbeidertjenesten vurderes i denne 
sammenheng. 

• Politisk behandling når Ibestad Eiendom har en skisse 

k) Planarbeid 
• Historikk 
• Ressurser 
• Ferdige planer 

• Smittevernplan (ferdig) 
• Administrativt vedtatt 

• Under arbeid 
• Plan for idretts- og friluftsanlegg 

• Kommunedelplan 
• Planprogram ferdig 

• Omsorgsplan 
• Temaplan 
• Planprogram under utarbeidelse 

• Boligsosial plan 
• Temaplan 
• Planprogram under utarbeidelse 

• Rusmiddelpolitisk plan 
• Kommunedelplan 
• Planprogram ferdig 
• Ekstern konsulent benyttes til arbeidet 
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l) Pensjonsforsikring 
• DNB har sagt opp avtalen  

• Vil levere pensjonsforsikring ut 2015 
• Info i går fra DnB om at premien økes betydelig fra 2014 
• Planlagt å skifte fra 01.01.2015 
• Alt. KLP eller interkommunal kasse (Harstad kommune) 
• Rådmannen vil vurdere å skifte fra 01.01.2014 

• Avtalen sies opp før 30.09.2013 med forbehold 
• Drøftingsmøte med tillitsvalgte 

• Sak til politisk behandling før 01.12.2013 med tilrådning om ny 
leverandør 

 
2. Tilstandsrapport rådhuset (rapporten er utsendt)  
Rådmannen foreslår at rapporten tas til etterretning, og at det blir lagt frem en sak 
når skolesaken er avklart.  
 
3. Fritidsrenovasjon v/William Arntzen 
Ordfører har orientert om innkommet skriv fra William Arntzen om fritidsrenovasjon.  
 
4. Ambulansestasjonen som skal bygges 
Leder PNU Trond Hanssen orienterte om at han ikke har mottatt byggesøknaden.  
Utbygger har kjøpt den gamle brannstasjonen og tenker å bygge en 
ambulansestasjon der.   
 
Ordfører poengterer at det her er snakk om næringsvirksomhet i et boligområde, og 
at saken derfor må fremmes for formannskapet. 
   

Spørsmål fra formannskapet 
1. Jim Kristiansen – søknader om bygging av utmarksveier (Bolla og 
Fugleberg) 
Leder PNU Trond Hanssen svarer at sakene nå står for tur å bli behandlet. 
 
2. Jim Kristiansen – Vedtak om gatenavn 
Når blir gatene tildelt nr og vedtatt navn? 
 
Leder PNU Trond Hanssen svarer at han søker hjelp for matrikkelføring. Det er mulig 
at dette kan gjøres internt av ny medarbeider.  
 
3. Jim Kristiansen – informasjonstavler inn til kommunen 
Det står mye utdatert informasjon på informasjonstavlene, det er bedre å ta 
disse tavlene bort dersom de ikke oppdateres. 
 
Rådmannen opplyser at dette er tatt opp og at det vil bli kjøpt inn tavler. 
Kulturkonsulenten har fått i oppgave å gjennomføre arbeidet. 
 
4. Jim Kristiansen – gjennomføring av vedtak  
Det forventes at vedtak som fattes politisk blir effektuert. Hvis ikke, skal det 
være en tilbakemelding om dette til formannskapet. 
 
Rådmannen viser til statusrapporter som fremlegges, og at erfaring viser at det ikke 
kommer tilbakemeldinger og innspill fra politikerne om hva som er ønskelig. Det er 
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ikke mulig å prioritere alle saker like høyt med de ressursene en har tilgjengelig pr i 
dag.  
 
5. Roy-Helge Andreassen – eiermøte i Ibestad Eiendom AS 
Er det mulig å få avklart rollene mht innkalling til eiermøtene? 
 
Ordfører viser til at kommunestyret har sagt at kommunestyret er de/det som skal 
møte til disse eiermøtene. Eierne er kommunestyret, dvs. at hver enkelt representant 
skal møte på disse møtene. Det er møteplikt. 
 
6. Roy-Helge Andreassen – lærlinger i PRO 
Hvordan er status mht læringer i PRO 
 
Rådmannen svarer at dette må han sjekke opp. 
 
7. Roy-Helge Andreassen – lederlønninger 
Det har vært forhandlinger – hvordan er status her? 
 
Ordfører svarer at med unntak av for rådmannen, er det gjennomført forhandlinger 
med samtlige ledere. 
 
8. Eva Nilssen – Ytre-Andørja vannverk 
Pålegget fra Mattilsynet til Ytre-Andørja vannverk – er det gjort noe her? 
 
Leder PNU Trond Hanssen vil sende en fremdriftsplan til Mattilsynet i løpet av denne 
uken, og dette vil bli høyt prioritert. 
 
9. Eva Nilssen – aktivitetsleder 
Det er kommet informasjon om at aktivitetsleder er sykemeldt – hva skjer med 
tjenesten som skal leveres? 
 
Rådmannen svarer at han vil følge dette opp. 
 
[Lagre]  
 
 
 


